

Mirihi Island Resort

Mirihi House Reef Discovery on Dhoni



Snorkeling is one of the simplest ways for you to have a glimpse of this amazing world under the water around Mirihi. Discover new areas of the Mirihi house reef with our traditional Dhoni.

Schnorcheln ist eine der einfachsten Wege um die beeindruckende Unterwasserwelt rund um Mirihi zu entdecken. Entdecken Sie neue Seiten des Mirihi Houseriffs auf unserem traditionellem Dhoni.

Day: Every Tuesday and Friday

Time: 10:30 to 12:00 hrs

Number of persons: Min. 04 pers., max. 10 pers.

Included: Water

Meeting Point: Front Desk

Contact: Please contact Guest Relation for further information and booking.

Tag: Jeden Dienstag und Freitag

Zeit: 10:30 bis 12:00 Uhr

Anzahl Personen: Min. 04 Pers., max. 10 Pers.

Inkludiert: Wasser

Treffpunkt: Front Desk

Kontakt: Kontaktieren Sie bitte unsere Gästebetreuung für weitere Informationen und Reservierung.

Please sign up at least one day in advance. Please understand that cancellation later than 19:00 hrs the previous evening will result in a cancellation charge of 100%.

Bitte schreiben Sie sich spätestens einen Tag vorher ein. Wir bitten um Verständnis, dass bei Annullierungen nach 19:00 Uhr am Vorabend eine Gebühr von 100% erhoben wird.

PRICE PER PERSON

04-10 persons

50

Prices per person (USD) are subject to 10% service charge and 12% GST.